
Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

Referat                                                     Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 30.05.23 kl. 17.00 – 19.00 på personalerummet 

Deltagere: Martin Lønborg, Jannie Kamp Mikkelsen, Anette Svejstrup Ahlmann Larsen, Rasmus 
Juhl Wohlert, Casper Malta Lindorf Andreasen, Luise Nissen, Anders Bækholm, Stig 
Frejo Hansen, Ali Qais, Thomas Diechmann og Hanne Larsen 

 
Afbud: Karen Lund Johansen, Louise Thorup Nielsen, Mette Omega Quist Christensen, Ida 

Mølbak 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Pkt. 3 Revidering af værdisættet/skolens regler 

Ønske fra flere team, at værdisættet indeholder specifikt noget om afstandstagen fra racistiske og andre 

nedsættende bemærkninger og sprogbrug. 

Bilag vedlagt. 

 Skriftet skal handle om værdier. Måske skal det ikke udpensles, da vi så vil undlade noget. Måske 

skal ”oversættelsesarbejdet” ske i undervisningen i timerne. 

 Der kan laves en tilføjelse i indledningen. 

 ”Vi taler og opfører os ordentligt og med respekt for hinandens forskelligheder” 

 ”Vi spiser mad, der er god for vores krop og respekterer vores sundhedspolitik” 

 

Pkt. 4 Evaluering af 9. klassernes sidste skoledag 

Skolen oplevede at var en god dag. 

Det var en festlig dag. 

Underholdningen skal være med skarp. Det var lidt uredigeret. 

Der kan være en ansvarlig for underholdningen på scenen. 

Måske skal der holdes styr på at alle får mulighed for at spille fodbold for eleverne. 

Flagallé var en stor succes og alle elever var glade. 

Karamelkast skal være med hensyn til alle, der kastes til. 

 

Pkt. 5 Evaluering af 100 års jubilæum med evt. opfølgning 

Der var besøg fra mange tidligere elever, både fra nyligt udgåede elever og fra elever der var gået ud for lang 

tid siden. Indbydelse til tidligere elever kan ske oftere. 

Der kan evt. laves nogle rundvisninger på bookede tidspunkter. 

 

Generelt et godt arrangement. Meget positiv feedback. 

God lyd fra det nye anlæg. 
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Der skal måske sendes en rammesætning ud til forældre om, hvordan dagen er tænkt, så det er tydeligt, også 

for nye forældre. 

 

Pkt. 6 Godkendelse af timefordelingsplanen 

Bilag vedlagt.  

Timefordelingsplanen for Korsvejens Skole er godkendt. 

Gennemgang af tankegangen bag tildeling af lærertimer til skolen. 

 

Pkt. 7 Evaluering af bestyrelsens arbejde i skoleåret 2022/2023 

 Godt med mødested i personalerummet.  

 Lola Jensen var et godt arrangement. Der kunne tænkes bredt. Kan der videretænkes på det? Der 

skulle være flere til stede. Hvordan kan vi få flere til at komme? 

 Flere af skolens ansatte, der kommer med oplæg til bestyrelsen. Det giver et indblik i skolen.  

 Hvordan skal bestyrelsen reagere på svar fra diverse kommunale svar, der ikke er fyldestgørende. 

 Utilfredshed med, at trafikforholdene ikke er blevet forbedret. Måske skal vi bare være irriterende 

vedholdende? 

 Hvordan kan vi forbedre samarbejdet mellem bestyrelse, kontaktforældre og lærere/pædagoger? 

Måske kan bestyrelsen bakke dette samarbejde op. 

 Porten kan der arbejdes mere systematisk i bestyrelsen. Tilhørs- og ikke tilhørsforhold. 

 Arbejde med teknologiforståelse. Arbejd med børn og SoMe. Kan vi som skole arbejde mere med 

det? 

 Principper kan med stor gavn ses igennem en gang om året. 

 

Pkt. 8 Nyt fra  

 Skolen  

Skolen har modtaget 5 opsigelser indenfor de sidste uger. Glædeligt nok handler de alle om at vores 

erfarne lærere vil prøve nye udfordringer udenfor folkeskolen, og samtidig roses Korsvejen højlydt for 

at være en god arbejdsplads. Der gives eksempler på disse opsigelsesbegrundelser. 

Skolen har ansat Kasper, som er tidligere vikar – nu nyuddannet lærer med naturfagspakke og 

matematik.  

Der er også ansat Line, der tidligere har været på skolen. Line underviser i tysk og DSA. 

Aleksander med 7 års erfaring i udskolingen, med bl.a. dansk, samfundsfag og historie. 

Vi har også ansat Mette, som er nyuddannet dansklærer og fortsætter meritlæreruddannelsen med 

fokus på madkundskab og matematik. 

 Elevrådet  

Ikke til stede. Deltager i møde d. 01.06.23 omkring Fælles om Folkeskolen på vegne af elevrådene i 

Tårnby. 

 Porten  

God blå mandag og sidste skoledag. 

 

Pkt. 9 Meddelelser 

Intet. 

 

Punkt til næste møde 14.06.23 


